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Nieuwsbrief 31augustus 2023 
PvdA Zuid-Kennemerland 

 

Gaat het lukken? Jouw steun is nodig! 
Het politieke speelveld is de afgelopen weken drastisch veranderd. Het kabinet is gevallen 
en veel partijen gaan de verkiezingen in met nieuwe lijsttrekkers. De partij van Omtzigt, het 
Nieuw Sociaal Contract (NSC) lijkt het goed te gaan doen. Natuurlijk, de verkiezingen zijn 
nog ver weg en op die weg kan er nog erg veel gebeuren. Als de voortekenen niet bedrie-
gen, zijn er heel wat veranderingen op komst. En de belangrijkste en meest verheugende is 
misschien wel dat het ‘redelijke midden’ aan kracht lijkt te winnen. Dat is heel goed nieuws 
voor PvdA/GL! 
 

We kunnen trots zijn op de PvdA, en natuurlijk ook GL. 
Beide partijen hebben zeer snel en met grote meerder-
heid besloten om gezamenlijk de verkiezingen in te gaan. 
En vervolgens kozen we met een enorme meerderheid 
Frans Timmermans als onze lijsttrekker. Wie zijn verkie-
zingsspeech en vooral de antwoorden op de vragen van 
leden heeft gezien en gehoord, is misschien net zo blij als 
ik. Het gaat over belangrijke vraagstukken (eerlijke wel-
vaartsverdeling; klimaat). Maar misschien nog wel be-

langrijker: een oproep voor een inhoudelijke en fatsoenlijke campagne. Kennelijk slaat die 
boodschap aan: in de peilingen doen we het goed en duidelijk is dat 1+1 groter wordt dan 2 
afzonderlijk! Ook laat de meest recente I&O-peiling zien dat onderwerpen zoals wonen, zorg 
en armoede weer belangrijk gevonden worden. Daar weten we wel raad mee! 
 
Maar peilingen zijn geen feitelijke resultaten. Dat moeten we ons bij de voorbereiding van de 
komende verkiezingen heel goed realiseren. De PvdA/GL kan een mooi resultaat neerzetten, 
mogelijk de grootste partij worden, maar alleen als we allemaal ons steentje bijdragen.  
De campagne wordt natuurlijk landelijk gevoerd maar wij kunnen in Zuid-Kennemerland veel 
bijdragen. Uiteindelijk gaat het erom dat wij onze buren, familieleden en vrienden overtuigen 
om op de gecombineerde lijst te stemmen. Dit kun je persoonlijk doen, bijvoorbeeld door met 
ons de wijken in te gaan of te flyeren maar ook op sociale media bv door berichten over de 
voornemens van onze partij door te sturen, te ‘liken’ of door zelf actief te worden op online 
platforms. Kortom: We hebben je nodig! Alleen zo kunnen we de mooie resultaten van de 
huidige peilingen werkelijkheid laten worden!  
 
En…het laatste nieuws hoor je bij de start van het Politieke Seizoen op vrijdag 8 sep-
tember (zie de agenda). Dus kom langs! En vergeet ook niet je op te geven voor de 
verkiezingsapp “Samen Sterk” (zie verder in deze nieuwsbrief). Daarmee houden we je 
voortdurend op de hoogte.  

 

 
 
 
 
 
 
André Broekmans, voorzitter PvdA Zuid-Kennemerland 
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EVEN BIJPRATEN 
\    Bloemendaal              Haarlem 
 
 
 
https://www.bloemendaal.nl/projecten/oldenhove-dompvloedslaan-1 
 
 
 
 
 

     
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

    
 
 
  
  

Meer steun voor de woonvisie 
Wij hadden initiatief genomen bij de jaarstuk-
ken om via een amendement middelen vrij te 
spelen voor de uitvoering van de woonvisie, 
die zoals eerder geschetst in juni was aange-
nomen. Deze werd wel plagerig ‘droomvisie’ 
genoemd, immers men moest het nog zien. 
Met ons amendement nam de raad het be-
sluit aan, unaniem (!), om 2,5 mln extra te re-
serveren voor de woonvisie en toe te voegen 
aan de reeds beschikbare reserve (ca. 1 mln) 
voor (de onrendabele top van) sociale huur-
woningen. We kunnen dus aan de slag! Dat 
was een mooi begin van de zomer.  
 

Diversiteit- en Regenboogbeleid 
Tevens is in de raad van 6 juli het door de 
PvdA geinitieerde en samen met VVD, D66, 
GroenLinks en CDA ingediende voorstel ‘Di-
versiteits- en Regenboogbeleid’, met grote 
meerderheid aangenomen. Dit beleid wordt 
nu door het College uitgewerkt en onder an-
dere onderdeel van de lokale inclusie 
agenda. 
 

Woningbouw Vogelenzang 
De poging van het door ons mede ingediende 
voorstel van Groenlinks, om op woningbouw-
locatie ‘Bos, Tuin en Dier’ in Vogelenzang 
meer woningen te realiseren dan het voorstel 
van het college, haalde het helaas niet. 
 
Harold Koster, fractievoorzitter PvdA 

 
 

 
 

 

Kadernota 
Voor het zomerreces discussieerde de ge-
meenteraad over de Kadernota van 2024. 
Hierin staan de plannen van de gemeente voor 
komend jaar. We zijn enthousiast over de ka-
dernota. Haarlem kan geen stilstand accepte-
ren. Velen snakken naar broodnodige verande-
ringen. We moeten keihard aan de slag voor 
een betere toekomst: een socialere stad, groe-
nere wijken en betaalbaar wonen. Tijdens het 
debat hebben we aanvullende voorstellen ge-
daan, o.a. om een dip in de bouw van nieuwe 
woningen te voorkomen en om woningen ener-
giezuiniger te maken. Onze amendementen en 
moties zijn (op één na) aangenomen.  
 

Wonen 
Op onze website staan drie stukken van Dion 
Heinis. Hij schrijft over een nieuwbouwproject 
aan de Schonenvaert, waar meer dan achthon-
derd nieuwe woningen verschijnen, maar zon-
der échte sociale huur. Het tweede gaat over 
het initiatiefvoorstel ‘Samen Beter Wonen’ wat 
in juni is aangenomen door de raad. Ook maakt 
hij de balans op: in de eerste helft van 2023 zijn 
484 nieuwe woningen opgeleverd in Haarlem 
en zijn er nog meer in aanbouw.  
 

Cultuur 
Popcentrum Het Slachthuis is populair bij jon-
geren en een aanwinst voor de stad. Het cen-
trum verkeert in zwaar weer en besloot de pro-
grammering te stoppen. Wij willen Het Slacht-
huis (waar we zo hard voor hebben gevochten) 
niet laten vallen. Ienke Verhoeff schreef er dit 
artikel over. Ook schreef ze over het evene-
mentenbeleid van de stad. Waar we pleiten 
voor een meer integraal evenementenbeleid.  
 

Streetdances 
Sidney Visser werd voor de zomer geïnterviewd 
door het Haarlems Dagblad over motivaties en 
ambities voor de stad. In de laatste raadsverga-
dering van het politieke jaar was er nog een 
leuk succesje. Zijn motie werd aangenomen 
waardoor de jonge meiden van streetdance 
groep D-Squad alsnog naar het WK kunnen.  
 
Maarten Wiedemeijer, fractievoorzitter PvdA 
 
 

https://www.bloemendaal.nl/projecten/oldenhove-dompvloedslaan-1
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/kadernota-2024/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/kadernota-2024/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/schonenvaert-823-nieuwe-woningen-maar-geen-echte-sociale-huur/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/schonenvaert-823-nieuwe-woningen-maar-geen-echte-sociale-huur/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/gemeenteraad-stemt-in-met-initiatiefvoorstel-samen-beter-wonen/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/veel-nieuwe-woningen-in-haarlem-opgeleverd-eerste-helft-2023/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/veel-nieuwe-woningen-in-haarlem-opgeleverd-eerste-helft-2023/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/popcentrum-het-slachthuis/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/popcentrum-het-slachthuis/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/evenementen-in-haarlem/
https://www.haarlemsdagblad.nl/cnt/dmf20230712_59703022?utm_source=google&utm_medium=organic
https://www.haarlemsdagblad.nl/cnt/dmf20230712_59703022?utm_source=google&utm_medium=organic
https://www.nhnieuws.nl/nieuws/322375/jonge-streetdancers-uit-schalkwijk-nu-wel-naar-wk-door-onverwachte-donatie-gemeente
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    Heemstede                           Zandvoort 
 
 
 
  

Opvang van Alleenstaande Minderja-
rige Vluchtelingen 
Op 13 juli werd een extra raadsvergadering 
ingelast waarin het politiek sensitieve dos-
sier over de aankoop van het pand op de 
Dreef (nummer 156) centraal stond.  
 
De raad werd gevraagd geen wensen en 
bedenkingen te hebben ten aanzien van het 
voornemen tot aankoop. PvdA wethouder 
Sam Meerhoff wist wederom ook de laatste 
vragen te pareren en de Heemsteedse ge-
meenteraad stemde dan ook met een 
krappe meerderheid vóór de aankoop van 
het pand. Het pand zal in de eerste instantie 
gebruikt worden voor de opvang van 16 
AMV’ers, dit aantal kan na evaluatie verder 
stijgen.  
 

Kadernota raad 14 juli 
Op 14 juli vond de bespreking van de kader-
nota op de agenda. Het was een lange zit 
met in totaal 21 amendementen en moties.  
 
Ook de PvdA kwam met een viertal moties. 
De motie “Aan de gang met de OZB” werd 
aangenomen. De motie “Wonen op bedrijfs-
terreinen, meer mensen onder dak” werd 
raadsbreed aangenomen. De motie “De 
nieuwe raad divers en inclusief” werd aan-
gehouden en komt in het najaar terug. De 
motie “Energietoeslag op de tocht” werd 
weggestemd. Al met al een mooi resultaat.  
 

Nieuwe burgemeester 
Naast Bloemendaal is ook Heemstede op 
zoek naar een nieuwe burgemeester. Astrid 
Nienhuis heeft aangegeven geen tweede 
termijn te ambiëren. Inmiddels is een profiel-
schets opgemaakt en heeft er een inwoners 
consultatie plaatsgevonden.  
 
Romee Pameijer, fractievoorzitter PvdA 
 
 
 
 
 
 
 

 

Locatie AZC 
Zoals in de vorige nieuwsbrief aangegeven 
was de verwachting dat de locatie van het AZC 
besproken zou worden in de vergadering van 
11 juli. Meerdere amendementen waren inge-
komen met als belangrijkste om de keuze 
voorlopig te parkeren, dit ook in het licht van 
de val van Rutte-4. De PvdA was en is tegen 
dit besluit. Helaas is dit amendement aangeno-
men in de vergadering en de locatiekeuze is 
uitgesteld totdat meer duidelijk is over de sprei-
dingswet. 
 

Funtax F1 
De raad nam het voorstel aan voor de z.g. ver-
makelijkhedenretributie, ook wel ‘funtax’ ge-
noemd. Belangrijk in verband met F1-lasten 
voor de gemeente. De PvdA is akkoord met 
deze belasting op een kaart per bezoeker. Op 
deze manier worden de kosten bij de gebrui-
kers gelegd en worden de bewoners van Zand-
voort ontzien. Dit laatste is iets wat PvdA in de 
vorige periode al heeft aangegeven, medewer-
king aan de F1 is goed maar moet niet ten 
laste komen van de bewoners.  
  

Parkeerbeleid 
Natuurlijk stond er weer een motie op de 
agenda over het nieuwe parkeerbeleid. Na de 
invoering van het nieuwe parkeerbeleid door 
de coalitie, die PvdA totaal niet ondersteunde 
omdat het op basis van verkeerde punten/aan-
names is ingevoerd, wordt het beleid met mo-
ties bijgestuurd door de coalitiepartijen.  
 
Wij zijn tegen het besturen door moties omdat 
we vinden dat het beleid goed moet zijn en de 
wethouder heeft al het mandaat om dit op te 
lossen. We hebben tegen deze motie gestemd, 
vinden hem overbodig want problemen moet 
gewoon worden aangepakt. 
 
Het was een bewogen laatste vergadering voor 
het reces, dat een dag later begon met een ge-
zamenlijke, gezellige barbecue op het Zand-
voortse strand.  
 
Maaike Koper, fractievoorzitter PvdA 
Roel Brouwer, Buitengewoon Raadslid 
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PvdA en GL:  
samen campagne voeren in Zuid-Kennemerland 
 
De besturen van de PvdA en GL in Zuid-Kennemerland hebben besloten gezamenlijk cam-
pagne te voeren. We willen graag de krachten bundelen om een mooi resultaat neer te zet-
ten. Dit betekent dat we gezamenlijk de wijk ingaan, de markten op en wat meer nodig is om 
zichtbaar te zijn. Je kunt je aanmelden om actief mee te doen (zie hieronder). 
 
We mikken op een gezamenlijke aftrap voor de campagne eind september.  
Ook proberen we onze lijsttrekker Frans Timmermans naar Haarlem te halen.  
Ten slotte zullen we voor het laatste weekeinde voor de verkiezingen op 22 november een 
manifestatie te houden. Het PvdA clubhuis wordt het campagne hoofdkwartier. 
 

En doe mee met de campagne 
 
Het worden leuke en spannende weken op weg naar naar de Tweede Kamerverkiezingen. 
Dit keer gaan we in Zuid-Kennemerland de campagnestrijd niet alleen aan, maar samen met 
GroenLinks. Welke partij de grootste wordt, is natuurlijk nog een raadsel: volgens de peilin-
gen zijn er veel kapers op de kust.  
 
PvdA/GL wil de grootste worden: belangrijk voor ons omdat we dan het initiatief hebben bij 
de coalitieonderhandelingen. In de komende periode gaan we met GroenLinks de wijken in, 
de markten op en houden we gezamenlijke campagnebijeenkomsten. Om dit allemaal te or-
ganiseren, kunnen we veel handen, voeten en hersenen gebruiken. Ook die van jou!  
Geef je daarom op voor de WhatsAppgroep SamenSterker. We houden je dan op de hoogte 
van onze campagne-activiteiten en waarvoor je je kunt opgeven. 
Meld je aan via deze link:  
https://chat.whatsapp.com/CGnEUHBeYy11I0dpQdeOt6 of scan de QR-code: 
 

 

 

https://chat.whatsapp.com/CGnEUHBeYy11I0dpQdeOt6
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Vertrek raadslid Renée Roodhuizen (Haarlem) 

Tijdens het zomerreces heeft Renée de fractie geïnformeerd dat ze goed 
heeft nagedacht over haar werk als raadslid en heeft besloten om per sep-
tember te stoppen als gemeenteraadslid. Renée was na de verkiezingen van 
maart 2022 voortvarend van start gegaan als raadslid in de commissie Be-
heer en ook als vicefractievoorzitter. Als raadslid streed ze gepassioneerd 
voor een duurzame toekomst, groenere wijken en een inclusieve samenle-
ving. In de fractie was er lof voor haar positieve en verbindende inzet. 

 

Na verloop van tijd nam voor haar echter het plezier in het raadslidmaatschap af. 
Dit lag voornamelijk in de druk die gepaard gaat met de functie als raadslid en het verharde 
politieke klimaat. Het is spijtig dat Renée het plezier niet heeft kunnen hervinden en tot dit 
besluit is gekomen, maar te respecteren dat ze voor haar eigen welzijn kiest. De fractie 
wenst haar het beste toe en zal haar positieve aanwezigheid in de fractie missen. 
 

Bowien Wegman zal in de raad van september als vervanger geïnstalleerd 
worden. Bowien is sinds de verkiezingen schaduwraadslid in de commissie 
Samenleving. 

 
 

 

Themagroep “Wijkraden of Wijkplatforms”: 
Valse start en poging om advisering af te ronden 
 

In de nieuwsbrief van april heeft het bestuur leden opgeroepen mee te denken over een poli-
tiek gevoelig onderwerp in de gemeente Haarlem. Dit naar aanleiding van het initiatief van de 
gemeente om de Haarlemmers de ruimte geven om met voorstellen en oplossingen te ko-
men voor een betere buurt of wijk. In het voorstel van de gemeente moeten wijkraden wijk-
platforms worden, die zorgen voor beter contact tussen mensen en groepen in de wijk.  
Binnen de partij wordt verschillend gedacht over dit initiatief, vandaar de themagroep. 
 
Uiteindelijk is de themagroep niet echt van start gegaan. Er hadden zich zes belangstellen-
den aangemeld. Dat was wat we als ondergrens hadden afgesproken. Van die zes haakte er 
al direct één af. Er is vervolgens via een korte digitale sessie een datum geprikt. Al voor de 
eerste bijeenkomst liet de vertegenwoordiger van de fractie weten dat hij deelname toch niet 
passend vond. Andere leden van de werkgroep vonden dat de werkgroep nutteloos maken 
en haakten ook af. Al met al kon de voorzitter, Jan de Ridder, niet veel anders doen dan de 
opdracht teruggeven aan het bestuur. 
 
Het bestuur betreurt de gang van zaken. Het was dus niet mogelijk om tijdig voldoende leden 
te interesseren voor het onderwerp. Een nieuwe poging in de zomerperiode leek redelijk 
kansloos en gegeven de planning van de gemeenteraad konden we niet wachten met de 
start van de themagroep tot na de zomer.  
 
Het bestuur wil toch ruimte geven aan leden om zich uit te spreken over de voorstellen. 
Daarom zal op zaterdag 23 september 15:00 uur in het Clubhuis een bijeenkomst gehou-
den worden om ideeën op te halen voor de fractie. De bijeenkomst zal georganiseerd wor-
den aan de hand van vragen die de deelnemers van tevoren ontvangen. Jan de Ridder zal 
deze bijeenkomst voorzitten. Leden krijgen binnenkort een uitnodiging. 
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Agenda  

Vrijdag 8 september 16:00-19:00 uur: Opening Politiek Seizoen 
 

Een mooier moment om het politieke seizoen kun je je niet 
voorstellen. We hebben een kanjer van een lijsttrekker, Frans 
Timmermans, en een actieve afdeling die samen met GL er 
voor gaat zorgen om een mooi resultaat neer te zetten. 
Ontmoet en inspireer elkaar! 
Locatie:  

’t Wapen van Kennemerland, Ramplaan 125 in Haarlem. 

 
Zondag 10 september  10:00-17:00 uur: Bloemendaalse Jaarmarkt 
 

Op de Bloemendaalse Jaarmarkt zullen PvdA en GroenLinks 
Bloemendaal zich voor het eerst gezamenlijk presenteren.  
Doorgaans is de presentatie gericht op de lokale politiek.  

Maar de snel naderende verkiezingen van 22 november voor de Tweede Kamer maken de 
gezamenlijke aanwezigheid belangrijk, kom langs!  
      Locatie: Bloemendaalseweg, Bloemendaal-dorp 
 

Zaterdag 23 september 15:00-17:00 uur: Discussie Wijkraden of 
Wijkplatforms 
 
Over het voorstel van de gemeente Haarlem om wijkraden te vervangen door wijkplatforms 
wordt verschillend gedacht (zie eerder in deze nieuwsbrief) Op deze middag zal aan de hand 
van vooraf geformuleerde vragen het initiatief nader besproken. De middag staat onder lei-
ding van Jan de Ridder. Locatie: Clubhuis, Truus Oversteegenstraat 168 in Haarlem. 
 
 
 

Terugblikken:  
ALV 14 juni in Wijkcentrum Binnensteeds in Haarlem. 
 
1. Opening 

Voorzitter Andre Broekmans opent om 20:00 uur de vergadering. Het is een korte leden-
vergadering, rond 20:30 houden we een ledengesprek over de linkse samenwerking (zie 
voor verslag de nieuwsbrief van juni 2023). 

2. Verslag van de ALV van 29 maart 2023  
Notulen zijn geaccepteerd met een kanttekening. De tekst over de wijkplatforms was zo 
geschreven dat het leek alsof het een aangenomen zaak is. De raad moet er nog over 
stemmen en het laatste woord is er nog niet over gezegd.  

3. Voorstellen van de nieuwe bestuursleden Lenne Merbis, secretaris en Bo-Anne van 
Egmond, bestuurslid communicatie en afscheid nemen van Roy van Loon. 
a. Lenne Merbis en Bo-Anne van Egmond worden respectievelijk benoemd tot secreta-
ris en bestuurslid communicatie. Lenne is wegens ziekte afwezig. Bo-Anne stelt zich voor. 
De vergadering benoemt hen en feliciteert hen. 
b. De voorzitter staat stil bij de vertrekkende secretaris Roy van Loon, dankt Roy voor 
het vele werk dat hij heeft verzet en voor zijn behulpzaamheid en bereikbaarheid. Als af-
scheidscadeau reikt de voorzitter hem een boek van Tjeenk Willink uit. Roy dankt hem en 
is dankbaar dat hij mocht meedoen om de maatschappij eerlijker te maken. 
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4. Terugblik op de besluitvorming in de Haarlemse gemeenteraad over gereguleerd 
parkeren en het afwijzen van het referendum. 
De voorzitter introduceert het onderwerp en de fractievoorzitter Maarten Wiedemeijer licht 
de gang van zaken toe en benoemt hoe belangrijke amendementen van de PvdA zijn ver-
werkt in het voorstel (lagere tarieven bijvoorbeeld). Hij benoemt dat een referendum een 
recht is waar zorgvuldig mee moet worden omgegaan. Het pakket van maatregelen waar 
de raad over heeft besloten is veel breder dan alleen betaald parkeren (vergroening bij-
voorbeeld). Het is daarom voor zowel de raad als de uiteindelijk burger niet duidelijk waar 
zij zich over moeten uitspreken. Het deed ook niet recht aan de uitkomst van de verkiezin-
gen gezien de Haarlemse burgerij met name voor een linkse coalitie heeft gestemd.  
Maarten benadrukt dat de PvdA-fractie niet tegen een referendum is, maar de raad geen 
goed gevolg kan geven aan wat de uitslag ook zal worden van het voorgestelde referen-
dum. Een burgerberaad kan in de toekomst beter soelaas bieden door inspraak te facilite-
ren. 26 juni is de uitspraak van de rechter op het afwijzen van het referendum.  
Er volgt een discussie over het fractiestandpunt, met een focus op de instrumenten advi-
serend referendum en burgerberaad. Een lid vindt het een gemiste kans dat het referen-
dum is afgewezen. Het biedt de kans om de kloof te  dichten tussen bestuurder en burger. 

5. De voorzitter sluit om 20:35 uur de vergadering. 
 

 

Overige informatie 
 
 
Heb je suggesties voor een volgende nieuwsbrief? Laat het weten en lever kopij uiterlijk de 
25e van de maand aan bij aartlouwrier@outlook.com. Op onze website vind je informatie 
over de mensen achter de PvdA, de rode lijnen, de werkgroepen en de activiteiten!  
 
Ben je blij met de huidige vorderingen? Je kunt je steun tonen door een bedrag over te ma-

ken op rekeningnummer NL47 RABO 0375 6116 30 t.n.v. PvdA o.v.v. promotieactivitei-
ten Zuid-Kennemerland. Donaties kun je eenvoudig overmaken via deze link. Het bedrag 

staat op € 10, maar dat kun je zelf uiteraard aanpassen. 

mailto:aartlouwrier@outlook.com
http://www.zuidkennemerland.pvda.nl/
https://betaalverzoek.rabobank.nl/betaalverzoek/?id=8ATiPfQEQY-IntWogjWZ0g

